

TRADEMARK ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	MERGER
EFFECTIVE DATE:	06/08/2006

CONVEYING PARTY DATA

Name	Formerly	Execution Date	Entity Type
Nadir Filtration GmbH		06/08/2006	CORPORATION: GERMANY

RECEIVING PARTY DATA

Name:	Microdyn-Nadir GmbH
Street Address:	Rheingaustrasse 190-196
City:	D-65203 Frankfurt Am Main
State/Country:	GERMANY
Entity Type:	CORPORATION: GERMANY

PROPERTY NUMBERS Total: 1

Property Type	Number	Word Mark
Registration Number:	1593028	NADIR

CORRESPONDENCE DATA

Fax Number: (212)813-5901
Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.
 Phone: 212-813-5900
 Email: jweiss@frosszelnick.com
 Correspondent Name: David Ehrlich
 Address Line 1: 866 United Nations Plaza
 Address Line 2: Fross Zelnick Lehrman & Zissu, P.C.
 Address Line 4: New York, NEW YORK 10017

ATTORNEY DOCKET NUMBER:	HOE 8805423
-------------------------	-------------

DOMESTIC REPRESENTATIVE

Name:
 Address Line 1:

900156456

**TRADEMARK
 REEL: 004162 FRAME: 0496**

CH \$40.00 1593028

Address Line 2:
Address Line 3:
Address Line 4:

NAME OF SUBMITTER:

David Ehrlich

Signature:

/joanna weiss/

Date:

03/08/2010

Total Attachments: 1

source=Merger Deed for Microdyn-Nadir GmbH (F0592334)#page1.tif

Notarielle Bescheinigung

Ich, die unterzeichnende Rechtsanwältin Katja Spies, als amtlich bestellte Vertreterin des Notars Armin Knipfer mit Amtssitz in Frankfurt/M.-Höchst, bescheinige aufgrund heutiger Einsicht in das elektronische Handelsregister des Amtsgerichts Wiesbaden HRB Nr. 21811 folgendes:

Aufgrund des Verschmelzungsvertrages vom 08. Juni 2006 und des Beschlusses der Gesellschafterversammlung vom gleichen Tage ist die NADIR FILTRATION GmbH mit Sitz in Wiesbaden (HRB Nr. 11166, geschlossen) mit der Microdyn-Nadir GmbH mit Sitz in Wiesbaden (HRB Nr. 21811) verschmolzen. Die entsprechende Eintragung im Handelsregister des Amtsgerichts Wiesbaden der aufnehmenden Gesellschaft Microdyn-Nadir GmbH HRB Nr. 21811 ist am 16. Oktober 2006 erfolgt.

Notarial Certification

I, the undersigned Attorney at Law Katja Spies, the officially appointed Deputy Notary of the Notary Armin Knipfer with seat in Frankfurt/M.-Höchst, hereby certify after today's inspection of the electronic Commercial Register of the Local Court Wiesbaden HRB Nr. 21811 the following:

On the basis of the merger agreement dated June 8th 2006 and a resolution of the shareholders' meeting on the same day NADIR FILTRATION GmbH with seat in Wiesbaden (HRB 11166, closed) has been merged into Microdyn-Nadir GmbH with seat in Wiesbaden (HRB Nr. 21811). The corresponding entry in the Commercial Register of the Local Court Wiesbaden of the absorbing company Microdyn-Nadir GmbH HRB Nr. 21811 was made on October 16th 2006.

Frankfurt/M.-Höchst, 10. Februar 2010 / February 10th 2010



*Katja Spies, Rechtsanwältin
als amtlich bestellte Vertreterin
des Notars Armin Knipfer /
Katja Spies, Attorney at Law
officially appointed Deputy Notary
of the Notary Armin Knipfer*